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Inledning 
Som ett resultat av vår granskning avger vi härmed vår rapport för verksamhetsåret 2022. 
 

Granskningsinriktning  
Styrande för vår granskning har varit Riktlinjer för verksamhetsrevisorer och hur fattade 
beslut på FM, och inom SGF på olika nivåer, påverkar golfen i Sverige.  
 

Genomförd verksamhet under 2022   
• Besök hos olika GDF-ordföranden 

• Besök hos ett flertal GDF styrelse- eller höstårsmöten 

• Deltagande i samverkans-träff med Värmlands GDF på Forshaga-Deje GK 

• Möte med Värmlands GDF:s valberedningsordförande på Kils GK 

• Deltagande vid distriktskonferens Bohusgården, Uddevalla 

• Deltagande vid SGF förbundsmöte i Stockholm 

• Möte med Stefan Jansson och Peter Edman Knistad G&CC 

• Besök på Svenska Golfmuseet i Landskrona 

• Deltagande på FS styrelsemöten, Idrottens Hus Stockholm 

• Möte med Gunnar Håkansson 

• Möte vid GDF-konferens Arlandastad 

• Deltagande vid Teams-möte med klubbrådgivare och bankonsulenter 

• Deltagande vid SGF:s beredningsmöte 

• Telefonmöten och fysiska diskussioner 

 

Reflektioner som framkommit under året 
• Vi kan klart se att golfdistrikten förordar fysiska möten framför digital varför detta är 

att föredra. De distriktsordföranden som vi pratat med understryker vikten av att 
träffas och tillsammans utveckla verksamheten med SGF. Detta framgår också genom 
att alla fysiska möten har i stort sett total uppslutning. 

Verksamhetsseminarierna efterfrågas från många håll. 

• Vi har haft kontakt med GS och tjänstemänunder året för att få en uppfattning om hur 
verksamheten fortlöper.  
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Speciellt kontakten med klubbrådgivare  och bankonsulenter har varit givande. De 
arbetar med många klubbar och har svårt att få tiden att räcka till, men gör ett 
strålande jobb över hela vårt avlånga land för att alla ska få de bästa förutsättningarna 
för sin klubb och bana.  

Klagomål på KR:s distriktsindelning kommer dock fortfarande in.  

• De fem idrottsrådgivarna som anställdes 2020-2021, torde vara varma i kläderna nu. 
Tyvärr har man inte marknadsfört sig tillräckligt bra, då flera klubbar i slutet av 
december 2022 inte haft någon kontakt med sin rådgivare.  

• GS-rapporterna som Gunnar Håkansson framställer 10 gånger per år, ger god 
uppfattning om vilken arbetsinsats som utförs både i Idrottens Hus och ute i landet. 
Ett tips är att skicka denna rapport även till revisor Anders Lundgren. 

• Verksamhetsinriktning 6-3-1. SGF och tjänstemännens tankegångar om att se 
verksamhetsinriktningen både i ett långt och kort perspektiv blir spännande att följa. 

• Att skapa mallstadgar som ska kunna passa alla golfklubbar i Sverige är ett otroligt 
viktigt arbete som utförts av Bosse Bengtsson och Thomas Bergman.  

Nästa steg är att klubbrådgivare och distrikt tillsammans får klubbarna att förstå 
vikten av att revidera sina stadgar när så behövs.  

• Generationsskifte i distrikten. När vi pratat med flera ordföranden i distrikten förstår 
vi hur den ideella verksamheten som styrelsearbete, valberedning och annat i 
golfdistrikt och golfklubbar blir allt svårare att bemanna. Det finns t.o.m. poster som är 
vakanta efter årsmöte där val skulle genomföras.  

För att hjälpa nya ledamöter att komma in i verksamheten på alla nivåer måste 
SGF/klubbrådgivare hitta en strategi att inspirera klubbar och distrikt att använda de 
utbildningar som finns på golf.se.  

• Hemsidan golf.se Fortfarande ser vi brister i sökmotorn. Detta borde vara prioriterat. 
Det ska inte vara lättare att söka via Google. 

• Pitch-avsnitten är mycket bra verktyg för att komma ut med idéer om verksamhet som 
bedrivs i golfklubbarna. Tyvärr användes inte filmerna i den utsträckning som skulle 
vara önskvärt, vilket innebär att många klubbar missar utvecklingsmöjligheter. Hur 
väcka intresse? 

• Det har hållits 11 protokollförda styrelsemöten under året, med god närvaro av 
styrelseledamöterna.      

• I FS-protokollen kan vi inte se att styrelsen diskuterat vår rapport från 2021. Vi saknar 
den återkoppling som, enligt vår arbetsbeskrivning, ska komma oss till del. 
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Sammanfattning 
• Fysiska möten, verksamhetsseminarium 

• Klubbrådgivare och bankonsulenter 

• Idrottsrådgivare 

• GS-rapporter 

• Verksamhetsinriktning 6-3-1 

• Mallstadgar 

• Generationsskifte distrikt/klubbar 

• Hemsidan golf.se 

• Pitch-avsnitt 

• FS-styrelsemöten 

• Återkoppling på vår rapport 2021 
 

Slutligen vill vi tacka alla, på alla nivåer, för trevligt och glatt bemötande när vi kommer ut 
och låter oss informeras! 

 

Februari 2023 

 

 

Gerd Stenström   Jan-Erik Falk   

Verksamhetsrevisor    Verksamhetsrevisor 
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